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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkańców i Radnych Rady Dzielnicy Chwałęcice, którzy zbierali deklaracje chęci przyłączenia do kanalizacji, proszę o
niezwłoczne podanie daty obiecanego i odkładanego (od czerwca) terminu spotkania z mieszkańcami. Pragnę zaznaczyć, że w dzielnicy
Chwałęcice ponad 90% mieszkańców wyraziło chęć podłączenia do kanalizacji. 
Za pozytywne rozpatrzenie Naszej prośby z góry serdecznie Panu dzięuję.

Z Poważaniem
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnik
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